

《单词百科:storybooks是什么意思?storybooks怎么发音?storybooks的解释和用法》

英语单词storybooks是什么意思?storybooks怎么读?storybooks怎么发音?简答网为您整理了storybooks的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



storybooks怎么读

storybooks的读音:[st :ribuks]

storybooks的意思

1、n.故事书，小说(storybook的名词复数);

storybooks的双语例句

1、 She learned to draw by tracing pictures out of old storybooks.

她通过描摹旧故事书上的图画学会了画画。

2、As a child she learned to draw by tracing pictures out of her mother's old storybooks.

小时候她通过描摹母亲旧童话书里的插图学会了画画。

3、I have a lot of interesting storybooks.

我有许多有趣的故事书。

4、Little boys as I was, I was interest in picture books and storybooks.

小的时候, 我喜欢图书和故事书。

5、They have got many storybooks.

他们有很多故事书。

6、My favourite books are storybooks and science books, especially story about dragons and dinosaurs.

我最喜欢的书是故事书和科学书, 特别是官员龙和恐龙的书。

7、Excuse me. I need some storybooks in easy English. Do you have anything like that?

对不起, 我要买一些用简易英文写的故事书。你们有任何像那样的书 吗?

8、For younger students, the same can be storybooks instead of newspapers.

低年级的学生不一定要读报纸, 可以换成故事书。

9、Tom likes to read storybooks.

汤姆喜欢读故事书。

10、Sue likes science books. Sam likes storybooks.

秀喜欢科学书。萨姆喜欢故事书。

11、Mr. Shaw: I would recommend them to buy good English storybooks and read them.

肖: 我建议他们去买些好的英文小说来读。

12、Start with children's storybooks.

开始与孩子的故事书.

13、She went to the library to borrow some storybooks.

她去图书馆借一些故事书.

14、Well, there are a lot of storybooks upstairs in our children's section.

嗯, 楼上儿童部门有很多故事书.

以上是简答网为您整理的storybooks怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/storybooks>

